
ÅRSMÖTE JKK
230314



DAGORDNING ÅRSMÖTE
1. Fastställande av röstlängd för mötet. 
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
5. Fastställande av föredragningslista. 
6a. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret 
6b. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret. 
7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-/räkenskapsåret. 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
9. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande verksamhets-/räkenskapsåret. 
10. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
11. Val av: 

a) kassör för en tid av 2 år. 
b) sekreterare för en tid av 2 år. 
c) tre ledamöter för en tid av 2 år.
d) två suppleanter i styrelsen för en tid av 1år. 
e) en revisor jämte suppleanter för en tid av ett år. 
f) revisorsuppleant. 
g) två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses till sammankallande.

12. Övriga frågor
13. Mötet avslutas



PUNKT 1-5

1. Fastställande av röstlängd för mötet. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

5. Fastställande av föredragningslista.



6A: VERKSAMHETSBERÄTTELSE

Antalet medlemmar under 2022 var 183 st.

Styrelsen har bestått av:
Ordförande: Mikael Lundberg
Kassör: Petter Kellgren
Ledamot Träningsgrupper: Maria Kroll
Ledamot Kurs: Patrick Cider
Ledamot Utomhus: Marie Sohlberg/Niklas Askwall
Ledamot: Ellen Kall
Suppleant: Teo Magnusson Bejving

Ansvarsroller:
Kommunikationsansvarig: Annika Karlsten
Ledbyggargruppen: Filip Larsson och Albin Johansson
Smålandscupen och Utveckling Gränna: Henrik Andersson
Valberedning: Filip Larsson och Stefan Kautto
Revisor: Håkan Hallin



6A: VERKSAMHETSBERÄTTELSE

Tränare:
Oscar Fehrm
Klas Grönkvist
Håkan Johansson
Fanny Kall
Stefan Kautto
Magnus Kuhna
Richard Liv
Kato Myrholm
Kristofer Paulsson
Isaac Vågberg
Martin Ågren

Instruktörer och Pröva-på:
Patrick Cider
Urban Jägenstedt
Joakim Carlström
Emma Råsberg
Mikael Lundberg
Emma Florence Wiktorsson
Samuel Alderlean
Niklas Askwall
Teo Magnusson Bejving
Annika Karlsten
Kim Nordin
Jeremiah Koivisto



6A: VERKSAMHETSBERÄTTELSE

• Klubbmästerskap i boulder
• Smålandscupen

• Klubbresa till Stegeborg

• Säkerhetsgenomgång

• Fortsatt utveckling av klättring utomhus

• Ny hemsida och nytt föreningssystem: laget.se

• Klubbens utveckling och framtid
• Nya förutsättningar
• Workshop
• Engagemang

• Boulderytorna på Racketcentrum



PLAN FÖR RIVNINGEN





TRÄNINGSGRUPPERNA

• Under 2022 bedrevs 8 ungdomsgrupper samt en vuxengrupp. 
• Kölistan ligger i nuläget på:

Knattar 7-9 år (3 gr): 1-1,5 år

Kids 10-12 år (2 gr): 2-3 år

Ungdom 13-15 år (1 gr): 0

Junior 16-20 år (1 gr): 0

• Lågt deltagande i Vuxengruppen

• Antal aktiva i träningsgrupper: 87



KURSER

• Totalt 63 deltagare under 2022-03 till 2023-03
• Flera nya instruktörsaspiranter
• Utmanande med instruktörer till säkringskurser



PRÖVA-PÅ

• Pröva-på är igång igen!
• Ny metod för anmälan bidrar med mindre administration

Sammanställning Pröva-på:
• 2019 148 000 kr
• 2022 21 000 kr
• 2023 8 200 kr (än så länge)



UTOMHUS

• Utveckling av Grännaklippan
• Avtal med kommunen på plats att utveckla leder
• 170 timmar rensning och arbete på klippan 2022
• Återstår en hel del rensning, särskilt av stora hyllor
• Uppskattar att  2-3 leder är klara tills Maj men, potential för ytterligare 

leder finns på sikt om folk är intresserade av att stötta

• Etablerat löpande möten med kommunen om utomhusutveckling.
• Digital teori och praktisk utbildning av 10-15 personer i bultning och 

utveckling av leder i samverkan med Borås Klätterklubb
• Arbete påbörjat med att utbilda 8+ Klätterledare Klippa så vi kan 

anordna Prova-på och klubbkvällar på klippor i området 2023



LEDBYGGARGRUPPEN

• Januari - Påfylld/ombyggd kaosvägg
• Mars - Ombygge hela bouldringen exkl kaos
• April - Nya grepp ifrån Euroholds
• Maj - Ombygge rep 6-9
• Juli - Ombygge rep 10 -13
• Augusti - Ombygge hela bouldringen ex kaos 
• Oktober - Ombygge rep 1-5
• November - Ombygge av templet till kaos pga avstängning
• December - Årsmöte, påfyllning med grepp i templet

• Under har vi 2022 köpt nya grepp, byggt om hela boudringen 2 ggr 
och alla repväggar 1 gång, samt gjort om bouldringen till 
kaosklättring efter avstängningen. 



6B: FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE
Resultaträkning 2022
Intäkter
Medlemsavgifter 73 200
Träning, Pröva-På, Kurs 147 760
Bidrag 76 406

Summa Intäkter 297 368

Kostnader
SKF 27 300
Lokalkostnader (mtrl+vägg) 43 543
Lokalhyra 113 400
Mat, fika, mm 6 986
Övriga kostnader 11 497
Personalkostnader 128 868

Summa Kostnader 331 322

Rörelseresultat 2022 - 33 954 kr

Resultaträkning 2021
Intäkter
Medlemsavgifter 51 077
Träning, Pröva-På, Kurs 178 940
Bidrag 166 125

Summa Intäkter 396 142

Kostnader
SKF 34 550
Lokalkostnader (vägg) 34 721
Lokalhyra 110 000
Mat, fika, mm 7 300
Övriga kostnader 7 437
Personalkostnader 113 480

Summa Kostnader 307 488

Rörelseresultat 2021 88 653 kr



6B: EKONOMI 2022 (KOMMENTARER)

• Året resulterade i ett negativt resultat på - 34 000 kr.

• Främsta anledningen var att vi inte fick några Covid-bidrag och vi kom aldrig igång med Pröva-på 
i normal omfattning.

• Pröva-på ger mest till klubben i relationen intäkt vs kostnader, dvs bruttomarginal.

• Hyran höjdes till 115 000 kr.



7: REVISORSBERÄTTELSE

Revisor JKK: 
Håkan Hallin



8: ANSVARSFRIHET

• Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 



9: VERKSAMHETSPLAN 2023

TRÄNINGSGRUPPER: 
- Jämna ut kötiden genom att etablera en till kidsgrupp 10-12 år och minska en kidsgrupp 7-9 år (HT 2023)
- Synliggöra utvecklingsstegen man kan ta som Pröva-på. Tränare, Instruktör
- Erbjuda tränarutbildning
- Digital administration, kommunikation och närvaroregistrering

MÅL: 85 aktiva i träningsgrupper

PRÖVA-PÅ: 
- Återetablera Pröva-på, både öppna och privat
- Tillsätta en Pröva-på-ansvarig
- Pröva-på utomhus

MÅL: 75 000 kr i intäkt



9: VERKSAMHETSPLAN 2023

KURSER: 
- Erbjuda kurser men färre tillfällen
- Fokus på säkringskurs för träningsgrupper och Grönt kort efter behov

MÅL: 2 nya instruktörer topprep inomhus

UTOMHUS: 
- Slutföra första fasen i Gränna
- Etablera Pröva-på utomhus
- Klubbaktivitet vid Grännaklippan
- Utbilda klätterledare
- Löpande klättring utomhus

MÅL: 3 nya leder klara i Gränna



9: VERKSAMHETSPLAN 2023

LEDBYGGARGRUPPEN:
- Maj - ombygge rep 6-9
- Juli - Ombygge rep 10-13
- September/Oktober - Ombygge rep 1-5

- Bouldringen avvaktar vi med i nuläget. 

KLUBBENS UTVECKLING:
- Ta fram långsiktig målbild och plan för klubbens utveckling
- Arbeta för att stärka klubbkänslan och engagemanget 
- Stärka kommunikationen med medlemmarna

MÅL: Presentera långsiktig målbild och plan vid nästa årsmöte



9: BUDGET 2023
Budget 2023 Resultaträkning 2022

Intäkter Intäkter
Medlemsavgifter 75 000 kr Medlemsavgifter 73 200 kr 
Träning 90 000 kr Träning 73 400 kr 
Pröva På 75 000 kr Pröva På 20 690 kr 
Kurs 25 000 kr Kurs 53 670 kr 
Bidrag 76 406 kr Bidrag 76 406 kr 
Bidrag Rivning 50 000 kr 

Summa Intäkter 391 406 kr Summa Intäkter 297 366 kr 

Kostnader Kostnader
SKF 27 300 kr SKF 27 300 kr 
Rivning + Mtrlkostnader 108 000 kr Lokalkostnader (mtrl+vägg) 43 543 kr 
Lokalhyra 120 000 kr Lokalhyra 113 400 kr 
Mat, fika, mm 5 000 kr Mat, fika, mm 6 986 kr 
Övriga kostnader 10 000 kr Övriga kostnader 11 497 kr 
Personalkostnader 120 000 kr Personalkostnader 128 868 kr 

Summa 
Kostnader 390 300 kr 

Summa 
Kostnader 331 594 kr 

Rörelseresultat 2023 1 106 kr Rörelseresultat 2022 -34 228 kr 



9: BUDGET 2023 (KOMMENTARER)

• Året börjar med en ordentlig uppförsbacke - rivningskostnader för klubben på 60 000 kr.

• Därför måste vi komma igång med och upprätthålla Pröva På som ger mest till klubben i relationen intäkt vs 
kostnader, dvs bruttomarginal.

• Hyran höjs till 120 000 kr.

• I kombination med detta måste vi minimera våra övriga kostnader.



10: PROPOSITIONER

• Styrelsen föreslår en höjning av medlemsavgiften från 400 kr till 450 kr från 2024. Dels bidrar det till att 
täcka ökade kostnader. Dels täcker det en avgift för betalningar via laget.se



10: MOTIONER

Bultning av leder Varkullen
Vi vill bulta 3 leder och 4 ankare på Varkullen, Hovslätt,  som vi hoppas kan bli en bra Pröva-på och kursklippa 
för Jönköping. Grad 4-5, och hoppeligen en traddled. Allt med bra access.

Budget: 5 000 kr

Vi söker ekonomiskt stöd för bultning av leder.

//Patrick Cider och Joakim Carlström

STYRELSENS SVAR PÅ MOTIONEN:
Styrelsen är positiv till motionen och yrkar bifall. Initiativet ligger i linje med klubbens syfte att främja 
utvecklingen av klättring i Jönköping. 



11: VAL 

a) Kassör för en tid av 2 år. 

a) Sekreterare för en tid av 2 år. 

a) Tre ledamöter för en tid av 2 år.

a) Två suppleanter i styrelsen för en tid av 1år. 

a) En revisor för en tid av ett år. 

a) Revisorsuppleant. 

a) Två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses till sammankallande.



12: ÖVRIGA FRÅGOR 

• Styrelsen har haft en diskussion kring att höja terminsavgiften för träningsgrupper, och vill höra vad ni 
medlemmar anser om det. Styrelsen har diskuterat en höjning på 200 till 400 kr. Idag är terminsavgiften 
895 kr. Det främsta skälet är att många bäckar små bidrar till att stärka klubbens ansträngda ekonomi som i 
sin tur bidrar till att fortsätta främja klättringens utveckling i Jönköping. 

• Styrelsen har också diskuterat klubbkvällar. Idag är det oftast ingen eller få medlemmar som nyttjar 
klubbkvällarna på Racketcentrum. Tiderna som är avsatta för klubbkvällar skulle kunna användas till att 
erbjuda stående tider för öppna Pröva-på eller andra aktiviteter. Eventuells kulle vi även kunna erbjuda fler 
träningsgrupper genom att rotera om tiderna för grupperna, och därigenom kunna erbjuda fler att börja 
klättra och minska kötiderna. Som alternativ har styrelsen även diskuterat att hyra Vigören för en stående 
tid som klubbkväll. Styrelsen vill gärna höra medlemmarnas tankar kring detta. 



TACK FÖR IDAG!


